



pruworks

如何換領優惠？

1. 進入 Zanolife 網站
2. 請電郵 healthcheck@zanolife.hk 或 Whatsapp 9293 0793 預約參與睡眠評估
3. Zanolife 團隊將會直接與您聯繫，解釋睡眠評估的過程

How to redeem offers?

1. Enter Zanolife website
2. Please make reservation for Sleep Quality Analysis by email healthcheck@zanolife.hk or Whatsapp 9293 0793
3. Zanolife team will contact you directly to explain the sleep assessment process

條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 10 月 8 日至 2021 年 12 月 31 日。
- 此優惠需於 2021 年 12 月 31 日晚上 11:59 前使用，逾期無效。
- 功能醫學 (FM) 從業者或 FM 健康教練的在線諮詢時間為 30 分鐘。任何進一步的諮詢均由用戶自費。
- 此優惠不可與其他特別優惠同時使用。
- 此優惠由 Zanolife 康生提供，如有任何查詢，請直接與 Zanolife 康生聯絡。
- 如有任何爭議，Zanolife 康生保留最終決定權。

Terms and conditions

- This promotion offer valid from 8 October 2021 until 30 March, 2022.
- This promotion offer is valid for redemption until 11:59pm, 31 December 2021, after which the offer will be expired.
- Online Consultation with Functional Medicine (FM) Practitioner or FM Health Coach is 30 minutes. Any further consultation is at users own cost.
- This promotion offer may not be used in conjunction with any other special offers.
- The promotion offer is provided by Zanolife, for any enquiries, please contact Zanolife directly.
- In case of any disputes, Zanolife reserves the right for final decision.